
       CERES GmbH
       Vorderhaslach 1
       91230 Happurg
       Germany

Phone: +49-9151-96692-0
Fax: +49-9151-96692-10
E-mail: info@ceres-cert.com
www.ceres-cert.com
Trade Register: HRB 21261

ISO/IEC 17065 accredited 
for product certification by: 

Certificate
of compliance with production rules equivalent to Regulations (EC)
834/2007 and (EC) 889/2008 本证书兹证明下列操作等效于欧盟

(EC) No. 834/2007和 (EC) No. 889/2008法规的规定

Certificate N° 证书编号: 85382

issued by CERES GmbH to 由 CERES GmbH 颁发至:

DONGTAI CITY SPIRULINA BIO-ENGINEERING CO., LTD.
东台市赐百年生物工程有限公司

NORTH OF PORT FIFTH ROAD, COASTAL ECONOMIC ZONE, DONGTAI CITY, JIANGSU PROVINCE, 
PR. CHINA 224242 江苏省盐城市东台市沿海经济区港区五路北侧

This certificate covers the following products and activities 本证书包含以下产品和活动:
Product
产品

Area (ha)
面积（公顷）

Quantity (Estimate)
产量（预估）

Status
状态

Spirulina powder/tablets 螺旋藻粉/片 6.72 100 T 吨 Organic 有机

Chlorella powder/tablets 小球藻粉/片 6.22 90 T 吨 Organic 有机

Activities 活动:
Ø Aquaculture 水产养殖

Ø Processing 加工 
Ø Export 出口 

This certificate is valid without signature. To verify its genuity, please visit
该证书无签名也有效。验证其真实性，请访问

https://www.easy-cert.com/htm/zertifikate.htm?sprache=en

Happurg 哈普格, 07 May 2020 Ursula Schulz, CERES GmbH

Inspection date: 29 Dec. 2019       Certificate expires: 30 April 2021
检查日期                                               证书有效期

The CERES certifier code CN-BIO-140 must be used on all labels, delivery notes, invoices and other 
relevant documents related to organic sales 必须在所有标签、发货通知、发票和其他与有机销售相关的文

件上使用 CERES 机构代码 CN-BIO-140。.

Note that this certificate only refers to the organic mode of production according to Art. 29(1) of Reg. (EC) 834/07, not to any other 
aspect of food quality. CERES authorises the above mentioned operator to use the CERES seal on the organic products specified 
above, but not on products "in conversion". The CERES Seal is property of CERES GmbH, Happurg. 请注意本证书仅涉及欧盟(EC) 
834/07 法规第 29（1）中所述的有机生产方式，并不涉及其他食品质量方面的内容。CERES 批准上述操作者在特定的有机产品上使用

CERES 认证标志，但不得在“转换”产品上使用。CERES 认证标志的所有者是德国 CERES 环保认证股份有限公司。
 (4.8.1zh, v27.03.2020)


